
 PROTOKOLL STYRELSEMÖTE SSDK KARLSHAMN

Datum: 2023-11-28

Plats: Svaneviks Bryggförening

Närvarande: Mattias B, Markus F, Jerry L, Pontus A, Sabina R.

1. Öppnande av mötet
- Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

2. Protokolljusterare
- Pontus Alenlöv väljs till protokolljusterare.

3. Inkomna skrivelser
- Förfrågan från organisationen “Håll Sverige Rent” om klubben kan finnas med

på en lista med kontaktuppgifter som överlämnas till kommunen, så att
kommunen kan kontakta oss om de behöver hjälp med enklare miljörelaterade
åtgärder, eller städningar. Vi har svarat att vi kan vara med på en utskickslista.
Ordförande-mail-aliaset används.

4. Utgående skrivelser
- Inga utgående skrivelser.

5. Ekonomi
- Ekonomin är god

6. Dykning
- Strandens dag genomförd. För få medverkande. Alternativ för att locka fler

diskuterades.
- Snorkelleden. Jan-Erik och Jerry N har tagit ned bojarna inför vintern.
- Hur utnyttjar vi badhuset bättre. Alternativ för att locka fler diskuterades.

7. UV-rugby
- Vi vill inte peta på en fungerande verksamhet om det kan undvikas. Vi

behåller tiden på måndagar.

8. Fridykning
- Ingen aktivitet just nu. Pontus har eventuellt en kontakt som kan vara

intresserad. Pontus återkommer.

9. Utbildning.
- Alla instruktörsavtal är förnyade.
- Vi hälsar Christer Jönsson välkommen som ny instruktör.
- Prova-på dyk ska läggas så det inte blir för långt mellan prova på och att ev

börja kurs. Jerry Lilja tar upp detta i utbildningsgruppen.



10. Kompressorboden
- Elektroniskt lås trasigt. Dan (Larmsec) byter låset. Alla taggar behöver läggas

in manuellt igen. Vi får planera in ett par tillfällen då medlemmarna kan
komma med sina taggar.

- Fakturera Oxygen och Helium. Mattias P ej närvarande, han får en
åtgärdspunkt att fixa detta till årsskiftet.

- En regulator ligger på hyllan med maskeringstejp på ett munstycke. Trasig.
Mattias P kontaktar Tenglin för service.

- Boostern behöver servas.
- Stroben för nattdyk och vrakdyk är borta. Vi beslutade att köpa en ny. Mattias

B beställer.
- Nytt utlämningsställe för gas i Karlshamn, Kranlyft Maskinuthyrning AB.

11. Båtarna
- Åtgärder 2024. Större insats där vi delar upp arbetet i aktiviteter/moment med

olika projektledare. Huvudprojektledare utses som håller ihop hela planen som
troligen sträcker sig hela våren och sommaren. Planeringsmöte kort efter
årsmötet för alla som vill hjälpa till.

- Inköp av förvaringslådor där man kan ha sina saker när man ska ut med Moby
för att inte det ska bli stökigt, diskuterades. Styrelsen positiv. Inget beslut
taget. Avvakta till våren.

- Papplådorna där flytvästarna förvaras är lite fuktiga och sunkiga. Kan vi
förvara dom på annat vis? Plastlådor med uppborrade ventilationshål? Linor
för upphängning? Kan vi ta bort stickkojerna och bygga förvaringshyllor
istället? Inget beslut.

- Båten är allmänt stökig och full av massa skit. En del saker kan flyttas till KB,
som elkablar, medan annat är rent skräp som körs till soptippen. Får ingå som
del av fixardag.

- Läcker fortfarande hydraulolja.
- Moby behöver en ny lucka i fören och behöver mätas för att beställa ny. Beslut

är taget på att köpa in en ny lucka.
- Måleri av insidan behöver slutföras, och vi behöver även måla utvändigt.

12. Hemsida
- Försöka ta mer bilder/filmer och lägga ut för att locka andra att hänga på ut

och dyka. Involvera fler redaktörer på FB och Hemsida av de som dyker och
fotar mycket.

- Ex. trettondags dyk bör vara som en riktad annons men även städa strand mm.
- Vid start av kurser i klubbens regin eller då klubben kör prova-på, så betalar vi

för marknadsföring på FB. Det föll väl ut förra gången.

13. Trivsel
- Workshop om utrustning 2/12.
- Nyårsdyk inställt i år då deltagandet har varit så lågt senaste åren. Var sak har

sin tid. Vi vill göra något nytt. Vi planerar att göra trettondags-dyk istället.
Kanske har folk mer tid då än på nyårsafton. Pontus A och Markus F ansvarar
för dyket.

14. Åtgärdspunkter
- Gicks igenom



15. Övrigt
- Handlingsplan för att aktivera nya dykare (Bilaga 1). Gick igenom.

- Följ upp från årsmötet:
- Följde upp punkter från föregående årsmöte.

- Påbörjade arbete med kommande årsmöte.

Jerry Lilja meddelar att han kommer kliva åt sidan och inte ställer upp för
omval. Han har suttit i styrelsen i 15 år och tycker det är dags att lämna över
stafettpinnen.

Mattias Borgkvist meddelar att han inte kommer ställa upp för omval till
styrelsen. Han har suttit i styrelsen i 8 år, varav 4 som ordförande. Han har lagt
väldigt mycket tid på föreningsarbetet och känner att orken är slut. Han lämnar
dock en öppning om vi inte får tag i en ny ordförande med kort varsel, att han
ställer upp i en period till om någon annan i föreningen drar
klubbdykplanering och badplatsrensning, vilket är två tidskrävande uppdrag.

16. Nästa möte
- 9:e januari 2024 klockan 18:30

17. Avslutande av mötet
- Ordförande avslutade dagens möte.

………………………………………. ……………………………………….
Mattias Borgkvist Sabina Ringius
Ordförande Sekreterare

……………………………………….

Pontus Alenlöv
Justerare


